

EACS ဂုဏ်ထူး - ၁၂ တန်း iPad အတွက် မေးခွန်းနှင့် အဖြေများ

ခေါင်းစဉ် - iPad ကုန်ကျစရိတ်များနှင့် Apple Care+ ကာကွယ်မှု (အာမခံ) အစီအစဉ်

iPads များ အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်ရွက်ရန် မည်သည့်အချိန်၌ သတ်မှတ်ခဲ့ပါသလဲ?

၂၀၁၆၊ မတ်လ ၁၅ ရက်နေ့ - ကျောင်းသုံးစာအုပ် ငှားရမ်းခများမှ ငွေကြေးပံ့ပိုးရန် ကျောင်းဘုတ်အဖွဲ့ သို့ ပထမ မိတ်ဆက်ပေးခဲ့ပါသည်။

၂၀၁၆၊ ဧပြီလ ၁၂ ရက်နေ့ - ဂုဏ်ထူး မှ ၁၂ တန်းကျောင်းသား/သူများအတွက် iPad အသစ်များဝယ်ယူရန် ဘုတ်အဖွဲ့၏ သဘောတူညီချက်ရရှိရန် ထောက်ခံပေးခဲ့ပါသည်။

၂၀၁၆၊ မေလ ၃ ရက်နေ့ - EACS ကျောင်းဘုတ်အဖွဲ့မှ iPad ကျောင်းသုံးစာအုပ်ငှားခအား အတည်ပြုခဲ့ပါသည်။

၂၀၁၇၊ ဇွန်လ ၆ ရက် - EACS ကျောင်းဘုတ်အဖွဲ့မှ ဂုဏ်ထူး မှ ၁၂ တန်း အတွက် iPad ပုံနှိပ်စာအုပ်ငှားခအား ၉၂ ဒေါ်လာသို့ ပြောင်းလဲအတည်ပြုခဲ့ပါသည်။

iPads များအတွက် ထောက်ပံ့ကြေးကို ဘယ်ကရရှိပါသလဲ? ဂုဏ်ထူးမှ ၁၂ တန်းအထိ ကျောင်းသား/သူများအတွက် စက်မှုနည်းပညာအတွက် ပုံနှိပ်စာအုပ်ငှားခသည် ၉၂ ဒေါ်လာ ဖြစ်၍ ၎င်းထဲ၌ iPad (\$399)၊ အဖုံး (\$26)၊ အားသွင်းစက်နှင့် Apple Care+ ၏ 3 နှစ်စာ ထပ်တိုး အာမခံကြေးဘိုး (\$99) ပါဝင်သည်။ ၂၀၁၈-၂၀၁၉ ကျောင်းစာသင်နှစ် သည် ထပ်တိုး အာမခံ၏ သုံးနှစ်မြောက်နှစ် ဖြစ်ပါသည်။

အကယ်၍ iPad မပျက်စီးပါက မည်သို့ ဖြစ်ပါမည်လဲ ? အကယ်၍ iPad မပျက်စီးပါက၊ နောက်ထပ် အစိုးအခများ၊ သို့မဟုတ်၊ ကုန်ကျမှုများ မရှိပါ။

အကယ်၍ iPad ပျက်စီးပါက မည်သို့ ဖြစ်ပါမည်လဲ ? အကယ်၍ သုံးနှစ်တာ အာမခံကာလအတွင်း iPad ပျက်စီးမှု ဖြစ်တိုင်း Apple Care+ အာမခံ၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်း အနေဖြင့် \$49 အား မိဘများမှ အိတ်စိုက်ထုတ်ပေးဆောင်ရပါမည်။

အကယ်၍ ကျွန်ုပ်တို့တွင် မူလတန်း ကလေးများရှိလျှင် ဘာဖြစ်မည်နည်း? Apple Care+ သည် ဂုဏ်ထူး မှ ၁၂ တန်း ကျောင်းသား/သူများအတွက်သာ အကျုံးဝင်ပါသည်။

အကယ်၍ iPad ကျိုးပဲ့ပျက်စီးလျှင် ကျောင်းသား/သူ အနေဖြင့် ဘာလုပ်ရမည်နည်း? ပျက်စီးသွားသည့် iPad ကို ကျောင်း မီဒီယာ ကျွမ်းကျင်သူထံသို့ ၂၄ နာရီမှ ၄၈ နာရီအတွင်း ယူဆောင်သွားရမည်။ Apple မှ iPad ကို ပြုပြင်ပေးပါမည်။ သို့မဟုတ်၊ အများအားဖြင့် အစားထိုးပေးပါမည်။ ၂ ရက် ၃ ရက် လွန်ပြီးနောက် ကျောင်းသား/သူ မှ မီဒီယာ ကျွမ်းကျင်သူအား iPad ပြန်လည်ပေးရန် မေးမြန်းသင့်ပါသည်။

အကယ်၍ iPad ပျောက်ဆုံးလျှင်၊ သို့မဟုတ်၊ အစိုးခံရလျှင် ဘာဖြစ်မည်နည်း? ပျောက်ဆုံးသွားသော၊ သို့မဟုတ်၊ အစိုးခံရသော iPad များသည် Apple Care+ အာမခံချက်၌ အကျုံးမဝင်ပါ။ အကယ်၍ ပျောက်ဆုံးသွားလျှင်၊ သို့မဟုတ်၊ အစိုးခံရလျှင်၊ ကျောင်းသား/သူတို့မှ ကျောင်းသတင်းမီဒီယာ ကျွမ်းကျင်သူ၊ သို့မဟုတ်၊ (resource officer) အရာရှိကို ဆက်သွယ်ပြီး၊ နောက်နေ့ ကျောင်းတက်ရက်အပြီးတွင် ပုလိပ်အား အမှုဖွင့်တိုင်ကြားခြင်း ဆောင်ရွက်ရပါမည်။ မိဘတို့မှ ၄၂၅ ဒေါ်လာအပြည့် (iPad အတွက် ၃၉၉ ဒေါ်လာ နှင့် အဖုံးအတွက် 26 ဒေါ်လာ) ပေးဆောင်ရပါမည်။ EACS iPad များသည် "Apple's Device Enrollment Program" အစီအစဉ်တွင် ပါဝင်ထားသည့်အတွက် အစိုးခံရပြီးနောက် ၎င်း iPad အား အသုံးပြု၍ မရနိုင်ပါ။ ပုလိပ်သို့ အမှုဖွင့်တိုင်ကြားခြင်း မပြုမချင်း၊ သို့မဟုတ်၊ အစားထိုးလျော်ကြေးအပြည့် မပေးမချင်း၊ iPad ကို အစားထိုးပေးမည် မဟုတ်ပါ။

ကျောင်းသူ/သားများနှင့် မိဘများမှ Apple Care+ ကိုဆက်သွယ်နိုင်သလား? ဟုတ်ကဲ့၊ မည်သည့် iPads ပြသနာ မဆို ဂုဏ်ထူး မှ ၁၂ တန်းအထိ ကျောင်းသူ-သားများအတွက် ပညာရေး Apple care ဖုန်းနံပါတ်သည် 800-800-2775 ဖြစ်ပြီး ၎င်းနံပါတ်ကို iPad အဖုံးပေါ်ရှိ ပိုင်ဆိုင်မှုကိစ္စပြောပေါ်တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။

ကျောင်းသူ/သားများနှင့် မိဘများမှ အဘယ်ကြောင့် Apple Care+ ကိုဆက်သွယ်ရသနည်း? ကျောင်းသူ/သားမိဘမှ Apple IDs, Native Apps, Wi-Fi, Bluetooth, Open-In tools, iCloud storage and use၊ iTunes, battery life, privacy, App Store, iBooks Store, Safari, Accessibility features, Keyboard features အစရှိသော မေးခွန်းများအတွက် Apple Care ကိုဆက်သွယ်ရပါမည်။

ခေါင်းစဉ် - ပုံနှိပ်စာအုပ်များ

ဘာကြောင့် အွန်လိုင်း ပုံနှိပ်စာအုပ်ဘိုးအား ကျွန်ုပ် ပေးရပါသနည်း? မိဘတို့မှ အိတ်စိုက်ထုတ် ပုံနှိပ်စာအုပ် လိုင်စင်ကြေး ပေးဆောင်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

မိဘတို့မှ ပုံနှိပ်စာအုပ်အတွက် မိမိတို့ iPads ပေးအပ်၍ လဲလှယ်ရယူနိုင်ပါသလား? မရပါ။ iPad သည် သင်ရိုးညွှန်းအထောက်အကူတစ်ခုအဖြစ် ဘုတ်အဖွဲ့မှ အတည်ပြုထားသော စက်ပစ္စည်းတခု ဖြစ်ပါသည်။

အခကြေးငွေ ဖော်ပြချက်ပါ "other" အကန့်ထဲတွင် မည်သည့် အခကြေးငွေများ ပါဝင်ပါသနည်း? စာရွက်များ၊ မှင်ရည်ပူးများ၊ ဓါတ်ခွဲခန်းကုန်ကျမှုများနှင့် သီးသန့် ဘာသာရပ်အတွက် ပစ္စည်းကိရိယာများ/ ကျောင်းသုံးအထောက်အကူ ပစ္စည်းများအားလုံးသည် "other" အကန့် ထဲတွင် ပါဝင်ပါသည်။

စာအုပ်များအားလုံးကို iPad ထဲ၌ ရရှိနိုင်ပါသလား? မရနိုင်ပါ။ တစ်နိုင်ငံလုံးမှ အဓိကပုံနှိပ်စာအုပ် ထုတ်ဝေသူအားလုံးတို့သည် digital ပုံနှိပ်စာအုပ်များသို့ ကူး

ပြောင်းနေပါသည်။ အချို့သောပုံနှိပ်စာအုပ်များ ရရှိနိုင်ပါသည်။ အချိန်ကြာလာသည်နှင့်အမျှ ပါဝင်သော အချက်အလက်နယ်ပယ်များအားလုံးကို iPad ပေါ်တွင် အသုံးပြုနိုင်ရန် အင်ဂျင်နီယာပုံနှိပ်စာအုပ်များနှင့် အထောက်အကူများကို ရယူအသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ လတ်တလောတွင် အဓိကဘာသာရပ်အများစုကို iPad ပေါ်၌ digital ပုံစံဖြင့် တင်ပေးထားပါသည်။

ခေါင်းစဉ် - iPad သတင်းအချက်အလက်

ကျွန်ုပ်ကလေးမှ မိမိ ကိုယ်ပိုင်စက်ပစ္စည်းကို အသုံးပြုနိုင်ပါသလား? မရပါ။ ပရိုဂရမ်ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် လုံခြုံရေး ကိစ္စရပ်များကြောင့် EACS မှ တစ်ဦးချင်း၏ ကိုယ်ပိုင်စက်ပစ္စည်းများအား ကျောင်းဆက်သွယ်မှုတွင် အသုံးပြုရန် ခွင့်မပြုနိုင်ပါ။ ဤရွေးချယ်မှုကို အနာဂါတ်ကာလတွင် ဆန်းစစ်လေ့လာသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

အကောင်အထည်ဖော်ခဲ့သည့် ဤရေရှည်လုပ်ဆောင်ချက်ကို အခြားကျောင်း စနစ်တို့တွင် ကျွန်ုပ်တို့လေ့လာခဲ့ပြီးပြီလား? ဟုတ်ကဲ့၊ ၁ အချိုး ၁ အစပျိုး အသုံးပြုမှု (1:1 initiative) ၌ လောလောဆယ် ပါဝင်ကြသော ခရိုင်များအတွင်းရှိ ကျောင်းမြောက်များစွာသို့ ကျွန်ုပ်တို့ သွားရောက်ခဲ့ပါသည်။ အစပျိုး အသုံးပြုရာ၌ အသုံးပြုသော စက်ပစ္စည်းကိရိယာများတွင် iPads, MacAirs, Microsoft Surface, Lenovo Tablet, နှင့် Windows လက်ပံတော့ပ် (Dell, HP) များပါဝင်သည်။ ၁ အချိုး ၁ အစပျိုး အသုံးပြုမှု (1:1 initiative) စမ်းသပ်ခြင်းများနှင့် အဆင်မပြေမှုများအကြောင်းကို ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းအဆင့် စက်မှုနည်းပညာညွှန်ကြားရေးမှူးများ နှင့် စကားဖြင့် ပြန်လှန်ဆွေးနွေးမှုများ မြောက်များစွာ ပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။

ကျောင်းသူ/သားတို့မှ ကျောင်းပိတ်ရက်ကာလများတွင် စက်ပစ္စည်းများကို သိမ်းထားရမည်လား? ကျောင်းသူ/သားအနေဖြင့် iPad ကို ကျောင်းတစ်နေ့တာ ကာလပတ်လုံး အိမ်တွင် ယူထားနိုင်ပါသည်။ iPad များကို နေရာသီကျောင်းပိတ်ရက်မတိုင်မီ ၂ ပတ်အလိုတွင် ပြန်လည်သိမ်းယူပါမည်။

ကျောင်းပြီးသွားသည့်အခါ စက်ပစ္စည်းကို ကျွန်ုပ်တို့ ဝယ်ယူနိုင်ပါသလား? မရနိုင်ပါ။ စက်ပစ္စည်းများကို 3 နှစ် ကာလအတွက်သာ ငှားရမ်းထားသည့်အတွက် ၎င်းတို့ကို ကျွန်ုပ်တို့ မပိုင်ပါ။ 4 နှစ်တာကာလ ပြီးဆုံးသည့်အခါ ၎င်းတို့ကို preK-6 အတန်းအတွက် အသုံးပြုကောင်းပြုပါလိမ့်မည်။

ဈေးကွက်ထဲတွင် နောက်ထပ် iPad အသစ်များ ပေါ်လာလျှင် ဘာဖြစ်လာမည်နည်း? EACS စက်မှုနည်းပညာ ကော်မတီ နှင့် ဌာနတို့မှ နောင်တချိန်တွင် ရရှိနိုင်သော စက်မှုနည်းပညာအားလုံး၏ ရွေးချယ်မှုအသစ်များ အားလုံးအား ကြည့်ရှုစဉ်းစားပေးပါမည်။

ခေါင်းစဉ် - အတန်းထဲမှ iPad (စီမံခန့်ခွဲမှု/ တာဝန်သိတတ်မှု)

ကျွန်ုပ်၏ ကလေးသည် iPad အသုံးပြုရန် လိုအပ်ပါသလား? ပညာရေးဆိုင်ရာ အထောက်အကူများနှင့် အချက်အလက်များကို iPad မှတစ်ဆင့် ပေးပို့မည် ဖြစ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် မိမိကလေးပညာရေးအတွက် iPad သည် လိုအပ်ချက်တစ်ခု ဖြစ်ပါသည်။ ၁ အချိုး ၁ (1:1) ပရိုဂရမ်မှ သင်၏ကျောင်းသူ/သား အတွက် တစ်ဦးချင်း လေ့လာသင်ယူမှု ရရှိစေပြီး သူ/သူမ၏ အတန်းဖော်များ၊ ဆရာ/မ များ၊ နှင့် ကမ္ဘာကြီး အား "ဆက်သွယ်" နိုင်စွမ်းရရှိစေရန် ပံ့ပိုးပေးပါမည်။

စက်ပစ္စည်းကို အိမ်သို့ ယူဆောင်လာခြင်းဖြင့် မည့်သည့်အကျိုးများ ရှိသနည်း? iPad သည် မှတ်စုများ၊ လက်ကမ်းစာစောင်များ၊ စာအုပ်များ၊ ညွှန်ပြ ပုံချပေးသောဗီဒီယိုများ၊ အိမ်စာများ သိမ်းဆည်းထားရန်နှင့် ကျောင်းသူ/သားအား ကျွမ်းကျင်တတ်မြောက်စေရန်အတွက် ကူညီပေးရန် ပုံစံထုတ်ထားသော အခြားအခမဲ့ အသုံးပြုမှုများကို ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် ရရှိနိုင်သော ကိုယ်ပိုင် စက်ပစ္စည်း တစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းပြင်ပ၌ iPad အသုံးပြုခြင်းသည် ကျောင်းသူ/သားတို့အား အထောက်အကူပြု ပစ္စည်းကိရိယာများ အားလုံးအား ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်နိုင်မှု ပေးပါလိမ့်မည်။

ကျွန်ုပ်တို့ အိမ်၌ အင်တာနက်ရှိရန် လိုအပ်ပါသလား? မလိုအပ်ပါ။ အိမ်၌ အင်တာနက်ရှိခြင်းသည် အတန်းပိုင် ဆရာတို့၏ အသုံးပြုမှုပေါ်တွင် မူတည်သော်လည်း Google Docs ကဲ့သို့ Apps အများစုမှာ အင်တာနက် လိုင်း တက်မထားသော်လည်း အသုံးပြုနိုင်ပြီး ကျောင်းသူ/သားအနေဖြင့် အိမ်စာများကို အိမ်၌ ပြီးအောင်ဆောင်ရွက်ပြီး နောက်တစ်နေ့ ကျောင်းသွားသည့်အခါ ကျောင်းထဲသို့ ဝင်ရောက်သည်နှင့် ချက်ချင်း ပြန်လည်ဆက်သွယ်မှု ရရှိ၍ ၎င်းတို့၏ အိမ်စာများကို တင်သွင်းနိုင်ပါသည်။ မလိုအပ်ဟုဆိုစေကာမူ ကျောင်းသူ/သားများအနေဖြင့် အိမ်မှ အင်တာနက်သည် အချက်အလက်များ ရှာဖွေရာ၌ဖြစ်စေ၊ စာသင်ခန်းပြင်ပမှ အတန်းဖော် နှင့် ဆရာ/မ များနှင့် ဆက်သွယ်ရာ၌ အကူအညီဖြစ်စေပါမည်။

အိမ်၌ သုံးမည့် အင်တာနက်ဆက်သွယ်မှု ကို EACS မှ ပံ့ပိုးပေးပါသလား? မပံ့ပိုးပေးပါ။ သို့သော်လည်း လျှော့စျေးဖြင့်စားရသော နေ့လယ်စာ၊ သို့မဟုတ်၊ အခမဲ့ နေ့လယ်စာ ရရှိကြသည့် EACS ကျောင်းသူ/သားများအတွက် အချို့ နေရာများတွင် Comcast Essentials ၌ တစ်လလျှင် 9.95 ဒေါ်လာနှုန်းဖြင့် ဆက်သွယ်ရရှိနိုင်ပါသည်။ Comcast Essentials လက်ကမ်းစာစောင်နှင့် ပတ်သက်၍ ကျောင်းအတွင်းရေးမှူးနှင့် ကျေးဇူးပြု၍ သွားရောက်တွေ့ဆုံပါ။ EACS သည် ဒေသခံ အင်တာနက်ဆက်သွယ်ရေးဌာနများ၏ ဝန်ဆောင်မှု အရည်အသွေးများကို ချုပ်ကိုင်ထားခြင်းမရှိပါ။

အကယ်၍ ကျွန်ုပ်တို့တွင် အိမ်၌ အင်တာနက်ရှိပြီးသား ဖြစ်ပါက၊ ကျွန်ုပ်ကလေးအနေဖြင့် ကျောင်းမှ စက်ပစ္စည်းကို ကျွန်ုပ်တို့၏ အင်တာနက်ဖြင့် ဆက်သွယ်၍ အသုံးပြုနိုင်ပါသလား? ဟုတ်ကဲ့၊ ကျောင်းသူ/သားများ၏ စက်ပစ္စည်းများကို ကျောင်းအင်တာနက်မှ အိမ်အင်တာနက်သို့ ပြောင်းလဲဝင်ရောက်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ ကူညီပေးပါမည်။ ၎င်းအတွက် လိုအပ်သော အရာမှာ ဆက်သွယ်ရေး၏ လျှို့ဝှက်သင်္ကေတ အမှတ်အသား (network password) ဖြစ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်ကလေးသည် ဘာသာရပ်တိုင်းအတွက် iPad ကို အသုံးပြုရပါမည်လား? iPad သည်ကျောင်း၌ ကျောင်းသူ/သား၏ လက်စွဲကိရိယာတစ်ခု ဖြစ်ပါသည်။ ဘာသာရပ်ပေါ်တွင် မူတည်၍ အသုံးပြုပုံ ကွဲပြားလိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ မျှော်လင့်ထားပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ဆရာ တစ်ဦးချင်းမှ ၎င်းတို့အတွက် အတန်းမှတ်စုများ၊ အိမ်စာများ၊ အစရှိသည်တို့အား တင်ပြခွင့်ပေးမည့် အွန်လိုင်းစာသင်ခန်းများ ဖွဲ့စည်းထားပါသည်။ စည်းကမ်းအားလုံးအားလိုက်နာ၍ iPad များကို အသုံးပြုရန် မျှော်လင့်ထားပါသည်။

အကယ်၍ ကျောင်းသူ/သားမှ iPad ကို ကျောင်းသို့ယူသွားရန် မေ့ကျန်ခဲ့လျှင် မည်သို့ ဖြစ်မည်နည်း? အကယ်၍ ကျောင်းသူ/သားမှ iPad ကို ကျောင်းသို့ ယူလာရန် မေ့ကျန်ပါက၊ သူ/သူမသည် မိမိနှင့်အတူ iPad ရှိစဉ်ကအတိုင်း သင်ခန်းစာများကို ပြီးစီးအောင် ဆောင်ရွက်ရန် တာဝန်ရှိပါသည်။

iPad ဘာကြောင့်ကျောင်းတက်ရက် တစ်နေ့တာလုံးအတွက် ကြာရှည်ခံပါသလား? ကျွန်ုပ်တို့မှ iPad ကိုရွေးချယ်ခြင်း အဓိကအကြောင်းရင်းတစ်ရပ်မှာ အခြား ကွန်ပျူတာ လက်ပံတော့ပုံ ဘာကြောင့်များကဲ့သို့ မဟုတ်ပဲ အားအပြည့်သွင်းပါက၊ ၁၀ နာရီအထိ အသုံးခံနိုင်ခြင်းကြောင့် ဖြစ်ပါသည်။ စက်မှုနည်းပညာ လက်စွဲစာအုပ်ထဲတွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း ကျောင်းသို့လာသည့်အခါ စက်ပစ္စည်းကို အားအပြည့် သေချာဖြည့်ရန်မှာ ကျောင်းသူ/သားများ၏ တာဝန် ဖြစ်ပါသည်။ ပုံမှန်အားဖြင့် သူ့ရရှိရန်နှင့် မှ ၁၀၀ ရာခိုင်နှုန်း အထိအားပြည့်ရန် စက်ပစ္စည်းကို ၂ နာရီ မှ ၃နာရီ အထိ အားဖြည့်ရန်လိုအပ်ပါသည်။

ခေါင်းစဉ် - စက်ပစ္စည်း စီမံဆောင်ရွက်ခြင်း

ကျွန်ုပ်ကလေးသည် ကျောင်းဆင်းချိန် ကလပ်ဘယ်၊ လေ့ကျင့်မှု၊ သို့မဟုတ်၊ အားကစားတွင် ပါဝင်လှုပ်ရှားပါသလား? iPad လုံခြုံစွာသိမ်းဆည်းရန်အတွက် မည်သည့် တာဝန်ရှိပါသနည်း? EACS မှ ကျောင်းသူ/သားများသည် ကျောင်းဆင်းလှုပ်ရှားမှုများ၌ ကျောင်းတွင် ကစား သည်ဖြစ်စေ၊ အဝေးသွား၍ ကစားရသည်ဖြစ်စေ မိမိတို့ iPad များကို ကျောင်းမှ သတ်မှတ်ပေးထားသော မိမိတို့၏ ပစ္စည်းသိမ်းဆည်းခန်းထဲတွင် သော့ခတ်ထားခဲ့ရန် ပြင်းပြစွာ တိုက်တွန်းလိုပါသည်။

ကျောင်းတိုင်းတွင် ကိုယ်ပိုင် စက်မှုနည်းပညာပိုင်း ပံ့ပိုးပေးသည့် အစီအစဉ်ရှိပါသလား? EACS ကျောင်းများတွင် iPad ပြဿနာများအား ကူညီဆောင်ရွက်ပေးရန် စက်မှုနည်းပညာ နည်းပြဦးအား တာဝန် ပေးအပ်ထားပါသည်။ ထို့အပြင် စက်မှုနည်းပညာဌာန စက်မှုပညာရှင်များ၊ သင်ကြားပို့ချမှု ဆိုင်ရာ နည်းပြများ၊ CRT's ၊ မီဒီယာ ကျွမ်းကျင်သူများနှင့် လက်ထောက် မီဒီယာ ကျွမ်းကျင်သူများထံမှ နည်းပညာပံ့ပိုးမှုများ ရရှိပါမည်။

ခေါင်းစဉ် - iTunes Store နှင့် App Store

ကိုယ်ပိုင် iTunes အကောင့် တစ်ခုရှိရန် လိုအပ်ပါသလား (Apple ID) ? မလိုအပ်ပါ။ 90+ အခမဲ့ ပညာရေးဆိုင်ရာ apps များအား အသုံးပြုရန် EACS မှ "တိုက်တွန်း" ပါသည်။ အခြားသော ပညာရေးဆိုင်ရာ Apps, iBooks ၊ သို့မဟုတ်၊ တေးသီချင်းများ ခေါင်းလှမ်း လုပ်ရန်အတွက် ကိုယ်ပိုင် Apple ID မဖြစ်မနေ ရှိရပါမည်။ ၎င်းသည် သင့်ကလေးအား iPad အသုံးပြုရာ၌ ၎င်းတို့ စိတ်ဝင်စားသော apps, music, အစရှိသည်တို့အား ခေါင်းလှမ်း လုပ်နိုင်ခြင်းဖြင့် ကိုယ်ပိုင်ဖြစ်စေရန် EACS လမ်းညွှန်မှု ဘောင်အတွင်းမှ ခွင့်ပြုပေးပါလိမ့်မည်။

Software ခေါင်းလှမ်း လုပ်ရန် နှင့် သွင်းရန် ခရက်ဒစ်ကတ် လိုအပ်ပါသလား? ခရက်ဒစ်ကတ် မလိုအပ်ပါ။ ကျောင်းသူ/သားတို့မှ apps များ ခေါင်းလှမ်း လုပ်နိုင်မည့် အခမဲ့ Apple ID ဖွင့်ရန် လိုအပ်ပါသည်။ ကျောင်းသူ/သား၊ သို့မဟုတ်၊ မိဘများမှ iTunes လက်ဆောင်ကတ်များဝယ်ယူနိုင်၍ ကျောင်းသူ/သား၏ အကောင့်ထဲသို့ ငွေသွင်းရန် ရွေးချယ်နိုင်ပါသည်။ ဤသို့ပြုလုပ်ရန် ခရက်ဒစ်ကတ် မလိုအပ်ပါ။

ကျွန်ုပ်ကလေးစက်ထဲသို့ ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် apps များ သွင်းယူနိုင်ပါသလား? ဟုတ်ကဲ့၊ မိမိတို့ ကလေးအတွက် ကျောင်းမှ ပေးအပ်သည်တို့ထက် သာလွန်ကောင်းမွန်သော apps များဝယ်ယူရန် မိဘများအား ကျွန်ုပ်တို့ ခွင့်ပြုထားပါသည်။ ဤသို့ လုပ်ဆောင်ရန် သင့်အနေဖြင့် ၎င်းတို့၏ iTunes အကောင့်ထဲသို့ လက်ဆောင်ကတ် သွင်းပေးနိုင်ပါသည်။ သို့ဆိုစေကာမူ iPad သည် ၎င်းတွင် ထားရှိသည့် EACS ၏ ထိန်းချုပ်မှုများအား လိုက်နာနေရမည် ဖြစ်သည့်အတွက် 4+ နှင့် 9+ စံနှုန်း သတ်မှတ်ထားသော apps များကိုသာ သွင်းယူနိုင်ပါသည် (အချို့သော အထက်တန်း ကျောင်းသူ/သားများအတွက် 12+ စံနှုန်းရှိသော apps များ)။

ကျောင်းသူ-သားမှ အခြား apps နှင့်တေးသီချင်းများ ကူးယူနိုင်ပါသလား? ဟုတ်ကဲ့၊ တိကျသော စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းဘောင်အတွင်းမှ iPad အား ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအတွက် အသုံးပြုရန် ခွင့်ပြုထားပါသည်။ ထပ်ဆင့်အချက်အလက်များအတွက် EACS စက်မှုနည်းပညာ လက်စွဲစာအုပ်သို့ ကိုးကားပါ။ 4+ နှင့် 9+ စံနှုန်း သတ်မှတ်ထားသော apps များကိုသာ သွင်းယူနိုင်ပါသည်။ (အချို့သောအထက်တန်းကျောင်းသူ/သားများအတွက် 12+ စံနှုန်းရှိသော apps များကို လက်ထောက်ကျောင်းအုပ်ချုပ်ရေးမှူး၏ သဘောတူညီချက်ဖြင့် ခွင့်ပြုပေးပါသည်။)

App ဝယ်ယူရာတွင် လျှော့စျေးများရှိပါသလား? ဆရာ/မမှ သီးသန့် တောင်းဆိုသော apps အား ဝယ်ယူမှုမှ လွှဲ၍ EACS မှ အသုံးပြုသော ပညာရေးဆိုင်ရာ apps များအားလုံးသည် အခမဲ့ဖြစ်ပါသည်။ အကယ်၍ ပညာရေးအတွက် အကျိုးရှိကြောင်းတွေ့ရှိပါက iPad ထဲသို့ နောက်ထပ် apps များ သွင်းပေးပါလိမ့်မည်။

ခေါင်းစဉ် - Canvas (EACS သင်ကြားရေး စီမံဆောင်ရွက်ခြင်း စနစ်)

Canvas (ကန်းဗတ်စ်) ဆိုသည်မှာ ဘာလဲ? Canvas (ကန်းဗတ်စ်) ဆိုသည်မှာ ကျွန်ုပ်တို့ ခရိုင်၏ သင်ယူလေ့လာရေး စီမံခန့်ခွဲမှုစနစ် (Learning Management System - LMS) ဖြစ်ပါသည်။ LMS မှ ဆရာ/မ၏ တစ်နှစ်ပတ်လုံး သင်ရိုးညွှန်းများ တင်ပြချက် ပုံစံ၊ ဝက်ဘ်ဆိုက်၊ လင့်ခ်များ၊ ရုပ်ပုံများနှင့် သင်ကြားရေးနှင့် လေ့လာသင်ယူရေး လမ်းကြောင်းတွင် အရေးကြီးသော အခြားပါဝင်သည့် အကြောင်းအရာများအား ပြက္ခဒိန်တခု လုပ်ကာ

စနစ်တကျ လုပ်ဆောင်သကဲ့သို့ ဘာသာရပ်တစ်ခုအတွက် မေးခွန်းများ၊ အကဲဖြတ်စစ်ဆေးမှုများ၊ အိမ်စာများ၊ ဆွေးနွေးချက်များအား ကျောင်းသူ/သားများ ထံသို့ ပေးပို့နိုင်စေရန် ဆရာ/မ အား ပံ့ပိုးပေးခြင်းဖြင့် ဆရာ/မ ၏ ကွန်ပျူတာနည်းပညာ အတန်းအား စီမံခန့်ခွဲပေးပါသည်။

ကျောင်းသူ/သားအနေဖြင့် Canvas (ကန်းဗတ်စ်) ထံသို့ မည်သို့ log in ဝင်ရောက်ရမည်နည်း? Eacs.instructure.com သည် Canvas (ကန်းဗတ်စ်) အတွက် ခရိုင်ဝက်ဘ်ဆိုဒ် တခု ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းသူ/သားတို့ မှ Canvas ထံသို့ log in ဝင်ရောက်ခြင်းသည် သူတို့၏ ကျောင်းကွန်ပျူတာထံသို့ log in ဝင်ရောက်ခြင်း နှင့် အတူတူ ဖြစ်ပါသည်။ User name (အသုံးပြုသူအမည်) မှာ ကျောင်းသား၏ ကျောင်းမှတ်ပုံတင်နံပါတ်ဖြစ်ပြီး၊ password (လျှို့ဝှက်သင်္ကေတ) မှာ ကျောင်းသား၏ ရှေ့ဆုံးအမည် (ရှေ့ဆုံးအက္ခရာအား စာလုံးကြီးဖြင့်ရေး၍) နှင့် ကျောင်းသား မှတ်ပုံတင်နံပါတ် နောက်ဆုံး ၄ လုံး ဖြစ်ပါသည်။

မိဘတို့အနေဖြင့် Canvas (ကန်းဗတ်စ်) ထံသို့ ဝင်ရောက်နိုင်ပါသလား? ဟုတ်ကဲ့၊ မိဘတို့ ဆန္ဒရှိပါက ၎င်းတို့၏ ကိုယ်ပိုင် Canvas (ကန်းဗတ်စ်) တခုပြုလုပ်၍ ဆက်သွယ်အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ Canvas (ကန်းဗတ်စ်) သို့ဝင်ရောက်ရန် ညွှန်ကြားချက်များအတွက် ကျေးဇူးပြု၍ မိမိကလေး၏ အတန်းပိုင်ဆရာအား မေးမြန်းပါ။